
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

08.09.2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

Program:  

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Plnenie rozpočtu k 30.06.2015 – Ing. K.Leskovjanská 

 - Monitorovacia správa k plneniu rozpočtu k 30.06.2015 

4. Výročná správa mesta za konsolidovaný celok Mesta Rožňava za rok 2014 –  

     Ing. K. Leskovjanská 

 - Správa nezávislého audítora o overení riadnej konsolidovanej účtovnej závierky 

    k 31.12.2014 

 - Dodatok správy audítora o overení súladu konsolidovanej výročnej správy   

              s konsolidovanou účtovnou závierkou Mesta Rožňava k 31.12.2014  

5. Štatút mesta – návrh zmeny – Mgr. Juraj Halyák 

6.Rôzne 

7. Diskusia  

8. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

k bodu č. 1: Otvorenie 

Predseda komisie prítomných privítal, konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná  

a oboznámil ich s predloženým návrhom programu zasadnutia. 

 

Uznesenie 01/09/2015: Komisia CRaRP berie na vedomie program zasadnutia nasledovne:  

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Plnenie rozpočtu k 30.06.2015 – Ing. K.Leskovjanská 

 - Monitorovacia správa k plneniu rozpočtu k 30.06.2015 

4. Výročná správa mesta za konsolidovaný celok Mesta Rožňava za rok 2014 –  

     Ing. K. Leskovjanská 

 - Správa nezávislého audítora o overení riadnej konsolidovanej účtovnej závierky 

    k 31.12.2014 

 - Dodatok správy audítora o overení súladu konsolidovanej výročnej správy   

              s konsolidovanou účtovnou závierkou Mesta Rožňava k 31.12.2014  

5. Štatút mesta – návrh zmeny – Mgr. Juraj Halyák 

6.Rôzne 

7. Diskusia  

8. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Ocelník, Capák, Prékop, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 2: Plnenie uznesení 

Uznesenie 02/09/2015:Komisia CRaRP berie na vedomie plnenie uznesení. 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Ocelník, Capák, Prékop, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 3: 

 

Plnenie rozpočtu k 30.06.2015 – Ing. K.Leskovjanská 

Monitorovacia správa k plneniu rozpočtu k 30.06.2015 



 Uznesenie 03/09/2015:Komisia CRaRP odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť plnenie 

rozpočtu k 30.06.2015 a predloženú monitorovaciu správu k plneniu rozpočtu k 30.6.2015 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Ocelník, Capák, Prékop, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 4: 

Výročná správa mesta za konsolidovaný celok Mesta Rožňava za rok 2014 –  

     Ing. K. Leskovjanská 

 - Správa nezávislého audítora o overení riadnej konsolidovanej účtovnej závierky 

    k 31.12.2014 

 - Dodatok správy audítora o overení súladu konsolidovanej výročnej správy   

              s konsolidovanou účtovnou závierkou Mesta Rožňava k 31.12.2014  

 

Uznesenie 04/09/2015: Komisia CRaRP odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť výročnú 

správu Mesta Rožňava za rok 2014, správu nezávislého audítora o overení riadnej 

konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2014 a dodatok  správy audítora o overení súladu 

konsolidovanej výročnej správy s konsolidovanou účtovnou závierkou Mesta Rožňava 

k 31.12.2014 bez pripomienok. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 (Ocelník, Capák, Prékop, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 5:   

 

Štatút mesta – návrh zmeny – Mgr. Juraj Halyák 

Uznesenie 05/09/2015: Komisia CRaRP odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť štatút 

mesta – návrh zmeny.   

Hlasovanie: 

Za: 4 (Ocelník, Capák, Prékop, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 6:  Rôzne – v tomto bode sa neprihlásil nikto zo zúčastnených. 

 

 



Uznesenie 06/09/2015: Komisia CRaRP neprijala k tomuto bodu žiadne uznesenie.  

k bodu č. 7:  Diskusia 

V diskusii vystúpil p. Cyril Motyka s návrhmi na zatraktívnenie využitia kúpaliska v letnej 

sezóne. Vzhľadom na výrazne horúce letá v posledných rokoch by bolo vhodné zo strany 

prevádzkovateľa znížiť vstupné na poslednú otváraciu hodinu (18.00 – 19.00) a zvážiť 

možnosti zavedenia večerného plávania. Zároveň navrhol požiadať prevádzkovateľa o zákaz 

fajčenia vo vstupnom vestibule a vymedzenie vhodných priestorov pre fajčiarov. 

V ďalšom bode svojho vystúpenia p. Cyril Motyka sa vrátil k uzneseniu 07/04/2015 

z posledného zasadnutia komisie, kde Ing. Nataša Vjesztová informovala o založení 

a členstve Mesta Rožňava v MAS Gemer – Rožňava. Navrhol požiadať zástupcov mesta 

v združení MAS o priebežné informovanie o ďalšom vývoji pri tvorbe stratégie MAS.       

Uznesenie 07/09/2015: 

1/ Komisia CRaRP navrhuje požiadať Technické služby, ako prevádzkovateľa kúpaliska 

v Rožňave, o zváženie možností zľavneného kúpania v poslednú otváraciu hodinu v novej 

sezóne, zavedenie večerného plávania a vyhradenie miest pre fajčiarov.  

2/ V súvislosti s členstvom Mesta Rožňava v MAS navrhuje zástupcom mesta priebežne 

informovať o ďalšom vývoji. 

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 

 

 

Spracovala: Ing. Jarmila Jánošíková, Odbor výstavby, životného prostredia, územného 

plánovania a pozemných komunikácií 


